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CONSILIER LOCAL PROROMANIA - CRISTIAN IOSIFLSCU

ln conformitate cu art.225, alin.2 din Ordonanta de Urgenta nr.57/2019 privind Codul
Administrativ cu modificarile si completarile ulterioare, prezint raportul de activitate pentru anul
2022.

Arn participat la sedintele la care am fost convocat(ordinare, extraordinarJrru d"
indata) si la sedintele Comisiei din care fac parte alaturi de alti doi colegi de consiliu;
ln cadrul acestor sedinte am fost de acord si am votat de fiecare data cand proiectele
propuse pe ordinea de zi corespundeau intereselor cetatenilor comunei;
Am venit cu propuneride proiecte care arfiavut menirea de a crea oportunitatiatat
pentru dezvoltarea economica a comunei cat si a zonelor limitrofe;
M-am implicat intr-o serie de activitati ce au avut diept scop igienizarea unor spatii
publice, reparatii drumuri de acces si amenajare de ,,perdele de protectie" prin
plantare de pomi;

Am tinut legatura cu cetatenii din zona de responsabilitate si am comunicat in timp
util solicitarile si propunerile acestora catre factorii de decizie din cadrul Consiliului
Local si Primariei din localitate;
Am ridicat problema asigurarii iluminatului public mai ales in zonele de risc, ridicarea
deficitara a deseurilor si nerespectarea criteriilor de selectivitate a acestora,
cresterea nejustificata a serviciilor pe care cetatenii com.Tasca trebuie sa le suporte
in conditiile in care depozitul de sortare este pa raza localitatii noastre, cresterea
tarifelor pe mc de apa potabila, raportat la faptul ca sursele de alimentare sunt tot pe

teritoriul comunei, neefectuarea curatiriivegetatieide pe rigole, spatii publice sau in
apropierea cailor de acces, starea drumurilor, lasarea nesupravegheata a animalelor
si lipsa unor lucrari de amenajare a torentilor in zonele de risc la inundatii, calamitati
naturale, etc;

Am sustinut in mod constant necesitatea extinderii reteleide alimentare cu gaze

naturale, apa potabila, internet si televiziune, fiind convins ca cetatenii au dreptul de

a beneficia de cele mai bune conditii de trai si acces la informare;
Am fost deacord cu toate propunerile de modificari de buget la nivel de UAT, atunci
cand erau in interesul dezvoltarii localitatii, cu respectarea cadrului legal;

Am sustinut toate activitatile din sfera educationala si cultural-artistica desfasurate
pa plan local si national, promovand ideea ca rezultatele deosebite din domeniul
scolar sa fie promovate si recompensate pe masura;

ln toate aceasta perioada am actionat cu responsabilitate si buna credinta, scopul in sine
fiind dezvoltarea locatitatii si interesele cetatenilor.
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